
 
 
    P R  O T O K Ó Ł  Nr XIII/07 
 
 
  Z obrad Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 
  Z dnia 13 sierpnia 2007 roku n 
 
 
 
  Ad.1 Otwarcie XIII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk  
 

Otwarcia XIII Sesji Rady Miasta i Gminy Dolsk dokonał 
Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski  ,który powitał radnych i 
zebranych gości i stwierdził ,Ŝe na Sali jest obecnych 14 radnych  wobec czego 
Rada władna jest do podejmowania uchwal i decyzji / lista obecności stanowi 
zał nr 1 do protokołu /. 

 
 
  Ad.2 Przyjęcie protokoły z obrad XII Sesji Rady Miasta i Gminy  
 

W tym punkcie obrad Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski   
stwierdził ,Ŝe protokół z obrad XII Sesji Rady Miasta i Gminy został 
sporządzony i był wyłoŜony w Biurze Rady przez okres 2 tygodni . 
Radni do protokołu nie wnieśli Ŝadnych uwag . 
 
 
Ad.3 Podjęcie uchwał :  
 
  a/ zmieniająca uchwałę zmieniającą  uchwałę w sprawie budŜetu 
miasta i gminy na 2007 rok . 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta  Juskowiak Skarbnik Miasta i 
Gminy, która wyjaśniła, Ŝe  na podstawie uchwały Nr 15/705/2007  Kolegium 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 25 lipca 2007 roku 
dokonuje się zmian w uchwale nr XI/56/07 Rady Miasta i Gminy Dolsk z dnia 
27 czerwca 2007 roku .Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe dotyczy to tylko pewnej w 
zasadzie kosmetycznej zmiany / zmiana paragrafu / jednak jesteśmy 
zobowiązani to zmienić tylko poprzez podjęcie uchwały. 
Wobec braku pytań ze strony radnych odnośnie projektu przedstawionej 
uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził glosowanie nad projektem 
uchwały. 
  
Uchwała nr XIII/61/07 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi  
zał nr 2 do protokołu . 
 
 
 
 



 
  b/zmieniająca uchwałę w sprawie budŜetu miasta i gminy na 2007 
rok. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Pani ElŜbieta Juskowiak Skarbnik Miasta i 
Gminy, która stwierdziła, Ŝe zgodnie z art. 206,ust.4 ustawy z dnia 30 czerwca 
2005 roku o finansach publicznych ,gminy i powiaty realizujące programy  
operacyjne są zobowiązane do przekazania Zarządowi Województwa  
informacji o środkach planowanych na realizację programów w województwie, 
pochodzących z budŜetu jednostek samorządu terytorialnego . 
W związku z tym, Ŝe lista programów w nowym okresie programowania / 2007 
/ 2013 / stosunkowo niedawno pojawiła się na stronie internetowej 
Ministerstwa Rozwoju Regionalnego ,zmiana załącznika dotyczącego 
wieloletniego programu inwestycyjnego jest konieczna aby skorzystać ze 
środków UE..     
Następnie glos zabrał Burmistrz MiG  Henryk Litka ,który przedstawił 
załącznik do uchwały tj. wieloletni program inwestycyjny na   
lata 2008 - 2013  - przedstawił poszczególne  zdania ,zródła finansowania  oraz 
przewidywany termin rozłoŜenia płatności.. 
Radni zaakceptowali przedstawiony  program  uwaŜając jednocześnie ,Ŝe  objął 
on duŜo dziedzin  społecznych tj. drogi, wodociągi i pozostała infrastrukturę. 
  
Radny Kazimierz Pepliński – załoŜenia są jak najbardziej prawidłowe ,jednak 
nasuwa się ty pytanie co np. z wodociągiem  we Mszczyczynie ,gdzie 
realizacja ma być w roku 2008 i  gdzie on będzie podłączony do istniejącego 
go juŜ wodociągu gminnego . 
 
Burmistrz MiG Hernyk Litka  – tak Mszczyczyn będzie podłączony do 
gminnego wodociągu  ,trudno w tej chwili przesądzać czy do Pokrzywnicy czy 
do Księginek. 
Zaplanowane musi być na ten cel kwota 1 mln zł z rozłoŜeniem  na dwa lata  
natomiast wodociągowanie dotyczyć równieŜ będzie wsi Lipówka  / koszt 
około  800 tys zł. 
Radni do przedstawionego programu inwestycyjnego nie wnieśli Ŝadnych 
uwag i poprawek wobec tego Przewodniczący Rady Zbigniew Kierzkowski 
przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały . 
 
Uchwała nr XIII/62/07 została zatwierdzona 14 głosami i stanowi zał nr 3 
do protokołu.  
 
Ad. 4 Interpelacje i wnioski radnych . 
 
Radny Jacek Woroch – na poprzednich obradach Sesji zaapelował o wsparcie 
radnych  na zakup sztandaru dla Gimnazjum – składam tu podziękowanie dla 
radnych zebrałem kwotę 410,-zl  ,którą wpłaciłem na koto Gimnazjum./ 2 
radnych  jeszcze wpłaci te pieniądze na dzisiejszych obradach /. 
Druga sprawa to wystosowanie przez radnego Worocha petycji do radnych 
,jeŜeli ktoś miałby niezbędną pralkę wirnikowa to jest prośba czy mógłby ja 
nieodpłatnie przekazać jednej z mieszkanek Dolska . 
 



Radny Roman Drews – poprosił Pana Przewodniczącego  Rady o interwencje 
w Przychodni Lekarza Rodzinnego Familia w Dolsku w następującej sprawie  
Jest tam zatrudniony lekarz Pani Karlakowa ,której zachowanie wobec 
pacjentów jest wysoko niekulturalne ,ludzie skarŜą  się na nią. 
Druga sprawa to kiedy odbędzie się przetarg na budowę drogi Lubiatowo – 
Kotowo . 
 
Radny Bogdan Dolatowski  
– w m-cu lipcu miały być na drodze do Brześnicy zrobione wymijanki do tej 
pory tego nie zrobiono , 
druga sprawa czy Przedszkole w Ostrowiecznie będzie miało zatrudnioną nowa 
wychowawczyni  i czy z tym są jakieś kłopoty  
. 
Radny Kazimierz Pepliński  
na poprzedniej Sesji  prosiłem o postawienie barierek przy drodze prowadzącej 
przez wieś do tej pory nikt się tym nie zainteresował, druga sprawa to czy jest 
ktoś kto nadzoruje place zabaw  poniewaŜ przy Przedszkolu w Wieszczyczynie 
jest taki plac zabaw  jest on w tej chwili ogólnie dostępny  ,jest niszczony i8 
tym ktoś powinien się zainteresować . 
 
Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Burmistrz MiG Henryk Litka  
- sprawa przetargu na drogę Lubiatowo – Kotowo – przetarg zostanie 
ogłoszony w najbliŜszych dniach , 
- odnośnie pracy lekarza w przychodni w Dolsku  to tym tematem zainteresuje 
się Pan Przewodniczący Rady  i wystosuje  odpowiednie pismo do Kierownika 
tej Przychodni , 
- mijanki  na drodze do Brześnicy zostały juŜ zlecone do wykonania i powinny 
być wykonane w najbliŜszych dniach , 
- odnośnie zatrudnienia wychowawczyni do Przedszkola w Ostrowiecznie to 
nie dotarły do mnie Ŝadne wiadomości Ŝe są z tym jakieś trudności . 
- sprawa zgłoszonych barierek w Wieszczyczynie  - będę w tej sprawie 
rozmawiał z Panią sołtys   i postaramy się ten problem rozwiązać., 
Natomiast jeŜeli chodzi o place zabaw to został przez Radę uchwalony nowy 
regulamin z korzystania z placu zabaw  i wszędzie taki regulamin się znajduje. 
Istniejące place zabaw są ogólnie dostępne i tak jest w Wieszczyczynie  i w 
czasie otwarcia Przedszkola za bezpieczeństwo dzieci odpowiada 
Przedszkolanka natomiast w okresie wakacji dzieci do12 roku Ŝycia powinny 
być pod opieka rodziców  
. 
Radny Marek Zyffert  -  jest prośba do Pana Burmistrza o dofinansowanie i 
wsparcie finansowe remontu  figurki znajdującej się w Rusocinie – mieszkańcy 
ze składkowych pieniędzy chcą tą figurkę odnowić  jest prośba o wsparcie 
finansowe na zakup materiałów budowlanych . 
Burmistrz MiG Henryk Litka – inicjatywa jest godna wsparcia . 
 
Radna Wiesława Szermelek  poruszyła następujące sprawy : 
- jest prośba o moŜliwość podłączenia wody do mieszkania Pani Zofii Glapa , 
- sprawa fatalnej nawierzchni chodnika  wzdłuŜ  parku/ chodnik jest w bardzo 
złym stanie ,stąd prośba o częściowa naprawę tego chodnika /, 



równieŜ jest jeszcze jedna prośba o naprawienie nowego chodnika przy posesji 
Pani Czaplickiej na Placu Wyzwolenia – chodnik jest tak zrobiony, Ŝe woda na 
spływa na jezdnie tylko pod budynek .   
 
Radny Szczepaniak Hieronim – juz kilkakrotnie zgłaszałem sprawę wycięcia 
krzewów na krzyŜówkach , przecieŜ tam nic nie widać , 
druga sprawa to przesunięcie tablicy mówiącej  o zabudowaniach  gdyŜ jak 
widzimy w Drzonku te zabudowania  się poszerzyły a tablica o zabudowanie 
jest gdzieś dalej .PrzecieŜ to zmobilizuje kierowców do zmniejszenia 
prędkości. 
 
Burmistrz MiG Henryk Litka  –  
-sprawa podłączenia  wody do mieszkania Pani Glapowej  jest w toku 
załatwiania, 
Naprawa chodnika na ul .Pocztowej przedstawia się następująco  
Liczę na to ,Ŝe część tego chodnika jeszcze w tym roku będzie nowa ,natomiast 
pozostała część zostanie wyremontowana tak aŜeby moŜna tam bezpiecznie  
chodzić , 
Sprawą chodnika przy Pani Czaplickiej postaramy się w najbliŜszych dniach 
zainteresować wykonawców tego chodnika , 
Wiem, Ŝe juŜ kilkakrotnie była poruszana sprawa wycięcia chwastów na 
krzyŜówkach a efektów nie ma  
Kilkakrotnie juz w tej sprawie interweniowałem i w Zarządzie dróg 
Powiatowych  i Wojewódzkich jednak ciągle mam odpowiedŜ, Ŝe brak rąk do 
pracy .  
My ze swej strony  nie moŜemy ciągle tych instytucji we wszystkim wyręczać  
poniewaŜ nie mamy na to środków jak równieŜ teŜ brak rąk do pracy . 
Mamy jednak  równieŜ w tej sprawie dobre wieści  poniewaŜ w roku 2008 ma 
ruszyć modernizacja tej drogi i te pobocza teŜ będą  uporządkowane . 
- przeniesienie tablicy dot. zabudowań jest jak najbardziej słuszne  i było tez 
kilkakrotnie zgłaszane i w tej sprawie te…Ŝ wystosujemy odpowiednie pismo . 
 
Radny Krzysztof Szczepaniak – wiemy ,Ŝe  na naszym terenie maja powstać 
wiatraki  czy juz w tej chwili rusza z miejsca gdyŜ w Małachowie  jeden z 
rolników juŜ dostał taka umowę do podpisania i w tej chwili nie wie co zrobić 
czy to jest ta firma ,która będzie to stawiała czy  jakaś konkurencyjna . 
Nikt w tej chwili tym ludziom nie potrafi tego powiedzieć i kaŜdy boi się coś 
podpisywać. 
PrzecieŜ jak mi wiadomo  to zadanie dopiero rusza z miejsca . 
Burmistrz MiG Henryk Litka  – ja w tej chwili nie mogę powiedzieć czy ten 
ktoś ma podpisać umowę czy nie ,naleŜy najpierw umowę dobrze przeczytać i 
wydaje mi się ,ze jest firma konkurencyjna  ,na sali przedstawiała się firma 
szczecińska i o tej firmie mogę duŜo powiedzieć . 
Natomiast jeszcze raz podkreślam, Ŝe nie naleŜy się spieszyć z podpisywaniem 
jakichkolwiek umów  gdyŜ na to jest w tej chwili jeszcze czas  
 Radny Stanisław Porzucek – chciałbym tu podziękować Panu Burmistrzowi i 
Komisji Gospodarczej za dobrą interwencje w sprawie wycięcia gałęzi na 
drodze Gajewo – Mszczyczym i tym samym jest tam lepsza widoczność. 
 
 



Ad. 5 Wolne głosy i wnioski. 
 
W tym punkcie obrad nie zgłoszono Ŝadnych zapytań i wniosków . 
 
 
 
 
 
 
Ad.6 Zakończenie obrad Sesji. 
 
 
Wobec wyczerpania się porządku obrad Sesji Przewodniczący Rady Zbigniew 
Kierzkowski  podziękował wszystkim za udział i zakończył XIII Sesję Rady 
Miasta i Gminy .                           
 
 
Protokolant      Przewodniczący Rady   
Stefania Gagat     Zbigniew Kierzkowski 

 
 
 


